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International Speed Business Mixer
7 listopada 2023,  Warszawa


Zostań Partnerem wyjątkowego wydarzenia!

Speed Business Meeting to jedyna formuła, gdzie firmy mogą dotrzeć ze swoją ofertą do bardzo szerokiego grona odbiorców biznesowych dzięki współpracy pomiędzy kilkunastoma międzynarodowymi izbami bilateralnymi.

Grupa docelowa, do której dotrą Państwo dzięki współpracy przy International Business Mixer to firmy stowarzyszone w 13 izbach bilateralnych – organizatorach wydarzenia.

AGENDA WYDARZENIA

18.00-18.20 – Powitanie uczestników i krótkie prezentacje Sponsorów – szansa na dotarcie do wyselekcjonowanej grupy odbiorców, osób decyzyjnych w firmach.

18.20-19.20 – Speed Business Networking – czyli seria bezpośrednich spotkań, podczas których będą Państwo mieli okazję przedstawić krótko swoją firmę, opowiedzieć o oferowanych oraz poszukiwanych usługach, wymienić się wizytówkami, nawiązać nowe kontakty, pozyskać nowych klientów, dostawców, inwestorów, etc. Każdy zgłoszony uczestnik zostaje przydzielony do kilku grup, w których spotka się z innymi 9 osobami. Sesja w każdej grupie trwa około 20 minut. Po zakończeniu sesji, na sygnał, uczestnik przesiada się do wskazanej mu wcześniej kolejnej grupy. Jest to jedyna w swoim rodzaju formuła networkingowa pozwalająca w krótkim czasie zdobyć wiele kontaktów.

19.20-21.00 – Business Mixer – Business Mixery cieszą się bardzo dużą popularnością wśród członków wszystkich izb. Celem Business Mixerów jest stworzenie firmom stowarzyszonym możliwości nawiązania nowych kontaktów biznesowych oraz umocnienie już istniejących w mniej formalnej atmosferze przy ciepłym bufecie, deserze i napojach. W tym przypadku ważna jest również możliwość kontynuacji rozmów zapoczątkowanych podczas Speed Business Networkingu.
















OFERTA SPONSORSKA OBEJMUJE NASTĘPUJĄCE ŚWIADCZENIA:

ZŁOTY PAKIET SPONSORSKI
Udział w powitaniu na początku wydarzenia, do uzgodnienia stoisko Sponsora w Foyer.
Zamieszczenie logotypu partnera na stronach internetowych organizatorów spotkania.  
Zamieszczenie logotypu partnera na zaproszeniach wysyłanych do firm zrzeszonych w Izbach
 i wszystkich materiałach związanych z imprezą.
Wyeksponowanie logotypu partnera podczas wydarzenia (2 roll-upy lub ścianka).
Możliwość wyłożenia materiałów reklamowych podczas wydarzenia.
Zaproszenia na wydarzenie dla Partnerów/Klientów (2 zaproszenia na 1-wszą część spotkania, 
4 zaproszenia na 2-gą część spotkania).
Wymienienie partnera podczas trwania wydarzenia.
CENA ZŁOTEGO PAKIETU SPONSORSKIEGO: 10 000 PLN + VAT

SREBRNY PAKIET SPONSORSKI
Zamieszczenie logotypu partnera na stronach internetowych organizatorów spotkania.  
Zamieszczenie logotypu partnera na zaproszeniach wysyłanych do firm zrzeszonych w Izbach
 i wszystkich materiałach związanych z imprezą.
Wyeksponowanie logotypu partnera podczas wydarzenia (2 roll-upy lub ścianka).
Możliwość wyłożenia materiałów reklamowych podczas wydarzenia.
Zaproszenia na wydarzenie dla Partnerów/Klientów (2 zaproszenia na 1-wszą część spotkania, 
4 zaproszenia na 2-gą część spotkania).
Wymienienie partnera podczas trwania wydarzenia.
CENA SREBRNEGO PAKIETU SPONSORSKIEGO: 5 000 PLN + VAT














International Speed Business Mixer
7th of November 2023,  Warsaw

Speed Business Meeting is the only formula where companies can reach a very wide business audience with their offer thanks to the cooperation between more than a dozen international bilateral chambers.

The target group that you will reach thanks to the cooperation at the International Business Mixer is the companies associated in 13 bilateral chambers - the organisers of the event.

AGENDA OF THE EVENT

18.00 - 18.20 - Welcome to the participants and short presentations of the Sponsors - a chance to reach a selected group of recipients, decision-making persons in companies.

18.20 - 19.20 - Speed Business Networking - a series of face-to-face meetings during which you will have the opportunity to briefly present your company, talk about the services you offer and are looking for, exchange business cards, establish new contacts, acquire new customers, suppliers, investors, etc. Each registered participant is assigned to several groups in which he/she will meet other 9 people. The session in each group lasts approximately 20 minutes. At the end of the session, on signal, the participant moves to the next group indicated to him/her beforehand. This is a unique networking formula that allows you to gain a lot of contacts in a short period of time.

19.20 - 21.00 - Business Mixer - Business Mixers are very popular among members of all chambers. The aim of the Business Mixers is to provide associate companies with the opportunity to establish new business contacts and strengthen existing ones in a less formal atmosphere at the hot buffet, desserts and drinks. Here, the opportunity to continue conversations initiated during Speed Business Networking is also important.















THE SPONSORSHIP OFFER INCLUDES THE FOLLOWING BENEFITS:

GOLD SPONSORSHIP PACKAGE
Participation in the opening at the beginning of the event , Sponsor's stand in the Foyer to be arranged.
Placement of the partner's logo on the meeting organisers' websites.  
Including your partner's logo on invitations sent to companies affiliated with the Chambers
 and all materials related to the event.
Exposure of the partner's logo during the event (2 roll-ups or a wall).
Possibility of lining up advertising materials during the event.
Invitations to the event for Partners/Customers (2 invitations for the 1st part of the meeting, 
4 invitations for the 2nd part of the meeting).
Mention of the partner during the event.
GOLD SPONSORSHIP PACKAGE PRICE: 10 000 PLN + VAT

SILVER SPONSORSHIP PACKAGE
Placement of the partner's logo on the meeting organisers' websites.  
Insertion of your partner's logo on invitations sent to companies affiliated with Chambers
 and all materials related to the event.
Exposure of the partner's logo during the event (2 roll-ups or a wall).
Possibility of lining up advertising materials during the event.
Invitations to the event for Partners/Customers (2 invitations for the 1st part of the meeting, 
4 invitations for the 2nd part of the meeting).
Mention of the partner during the event.
PRICE OF THE SILVER SPONSORSHIP PACKAGE: 5 000 PLN + VAT














International Speed Business Mixer
den 7. November 2023,  Warschau

Speed Business Meeting ist die einzige Formel, bei der die Unternehmen dank der Zusammenarbeit von mehr als einem Dutzend internationaler bilateraler Kammern mit ihrem Angebot ein sehr breites Geschäftspublikum erreichen können.
Die Zielgruppe, die Sie dank der Zusammenarbeit beim International Business Mixer erreichen werden, sind die in 13 bilateralen Kammern zusammengeschlossenen Unternehmen –  die Organisatoren der Veranstaltung.

AGENDA DER VERANSTALTUNG

18.00 - 18.20 Uhr - Begrüßung der Teilnehmer und kurze Präsentationen der Sponsoren - eine Gelegenheit, eine ausgewählte Gruppe von Empfängern, Entscheidungsträgern in Unternehmen zu erreichen.

18.20 - 19.20 Uhr - Speed Business Networking - eine Reihe von persönlichen Treffen, bei denen Sie die Möglichkeit haben, Ihr Unternehmen kurz vorzustellen, über die von Ihnen angebotenen und gewünschten Dienstleistungen zu sprechen, Visitenkarten auszutauschen, neue Kontakte zu knüpfen, neue Kunden, Lieferanten, Investoren usw. zu gewinnen. Jeder angemeldete Teilnehmer wird in mehrere Gruppen eingeteilt, in denen er 9 andere Personen trifft. Die Sitzung in jeder Gruppe dauert etwa 20 Minuten. Am Ende der Sitzung wechselt der Teilnehmer auf ein Signal hin in die nächste Gruppe, die ihm zuvor mitgeteilt wurde. Dies ist eine einzigartige Networking-Formel, die es Ihnen ermöglicht, in kurzer Zeit viele Kontakte zu knüpfen.

19.20 - 21.00 Uhr - Business Mixer - Business Mixer sind bei den Mitgliedern aller Kammern sehr beliebt. Ziel des Business Mixers ist es, den angeschlossenen Unternehmen die Möglichkeit zu geben, in einer weniger formellen Atmosphäre, bei einem warmen Buffet, Desserts und Getränken neue Geschäftskontakte zu knüpfen und bestehende zu vertiefen. Wichtig ist dabei auch die Möglichkeit, die beim Speed Business Networking begonnenen Gespräche fortzusetzen.












DAS SPONSORING-ANGEBOT UMFASST DIE FOLGENDEN LEISTUNGEN:

GOLD-SPONSORING-PAKET
Teilnahme an der Eröffnung zu Beginn der Veranstaltung, Stand des Sponsors im Foyer nach Absprache.
Platzierung des Logos des Partners auf den Websites der Organisatoren der Veranstaltung.  
Aufnahme des Logos Ihres Partners in die Einladungen an die den Kammern angeschlossenen Unternehmen
 und allen Materialien im Zusammenhang mit der Veranstaltung.
Platzierung des Logos des Partners während der Veranstaltung (2 Roll-ups oder eine Wand).
Möglichkeit der Auslage von Werbematerialien während der Veranstaltung.
Einladungen zur Veranstaltung für Partner/Kunden (2 Einladungen für den ersten Teil des Treffens, 
4 Einladungen für den 2. Teil des Treffens).
Erwähnung des Partners während der Veranstaltung.
PREIS FÜR DAS GOLD-SPONSORING-PAKET: 10 000 PLN + MWST

SILBER-SPONSORING-PAKET
Platzierung des Logos des Partners auf den Websites der Organisatoren des Treffens.  
Einfügung des Logos Ihres Partners auf den Einladungen, die an die den Kammern angeschlossenen Unternehmen geschickt werden
 und allen Materialien im Zusammenhang mit der Veranstaltung.
Platzierung des Logos des Partners während der Veranstaltung (2 Roll-ups oder eine Wand).
Möglichkeit der Auslage von Werbematerialien während der Veranstaltung.
Einladungen zur Veranstaltung für Partner/Kunden (2 Einladungen für den ersten Teil der Veranstaltung, 
4 Einladungen für den 2. Teil des Treffens).
Erwähnung des Partners während der Veranstaltung.
PREIS FÜR DAS SILBER-SPONSORINGPAKET: 5 000 PLN + MWST
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